
 

MOTIE 
 

Datum indiening:    3 maart 2022 
Nummer:     187-25 
Onderwerp:     Realiseren van meer bomen voor en van Waterlanders 
 
 
De raad van de gemeente Waterland, 
 
Gehoord de beraadslagingen, 
 
Overwegend dat: 

• Het aantal bomen de afgelopen twee jaar is afgenomen door verschillende bouwprojecten, 
ziektes en stormen, ondanks de ambitie om extra bomen te planten. 

• Dit een gevolg is van een tekort aan budget. 

• Bomen een bijdrage leveren aan de leefbaarheid, biodiversiteit, klimaatadaptatie en gezondheid. 
 
Constaterend dat: 

• Het daarom noodzakelijk is dat het aantal bomen in de gemeente de komende jaren toeneemt. 
 
Verzoekt het college: 

• Een herplantplicht op te nemen bij aanvragen voor kapvergunningen. 

• Ervoor te zorgen dat er voor elke 10 bomen die verloren gaan er 11 terug moeten komen. 

• Een indicatie te geven van de noodzakelijke middelen om deze motie uit te voeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Vincent Koerse   Trudy Willig    Jaap Wortel 


